
  

Dorpstafel Heijningen 

Datum: 24 mei 2023 

Locatie: Pestalozzihuis 

Aanwezig: 20 personen 

Voorzitter: Margret van Doorn 

 

1. Opening 
De voorzitter opent om 19.30 uur de vergadering en heet iedereen van harte 
welkom. 

 
2. Mededelingen 

Pascal Weetering is de nieuwe wijkagent van Heijningen. Hij is vanavond helaas 
verhinderd. Hij is bereikbaar via pascal.weeterings@politie.nl 
 

3. Verslag vorige vergadering dd. 23.11.2022 
Verslag is accoord. Aktiepunten verwerkt. 
 

4. Presentatie Meldingen Openbare Ruimte 
René de Koeijer van de gemeente verzorgt een presentatie. Deze presentatie is 
separaat toegevoegd aan dit verslag. Vragen en specifieke aandachtspunten: 
- Compliment vanuit de zaal voor verbetering doorloopsnelheid afhandeling 
- V:   Hoe is het aanbieden vanaf juni van het gft afval per week voor de maanden juni, juli        

       en augustus geregeld? 
A. Vanaf de 1e volle week juni wordt het wekelijks opgehaald dus bij de vragensteller  

vanaf 8 juni ipv per 1 juni (naschrift: Is telefonisch zo afgedaan) 

 
5. Presentatie Rijkswaterstaat geluidsschermen rijksweg A4 

Anke Westera van Rijkswaterstaat verzorgt een presentatie. Deze presentatie is 
separaat toegevoegd aan dit verslag. Vragen en specifieke aandachtspunten: 
- Werkgroep geluid van de dorpstafel (Jasper en Rob) volgende keer graag specifiek 

uitnodigen (actie) 
- Werkgroep wil graag gesprek met wethouder (zie 9.) 
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6. Presentatie Onderzoeksboring aardwarmte 
Hanneke de Vries verzorgt een presentatie. Deze presentatie is separaat toegevoegd 
aan dit verslag. Vragen en specifieke aandachtspunten: 
 
V: Waarom maar boren tot 800 meter?  

A: Die laag is hier in een groot gebied aanwezig en daarom erg interessant.  

V: loopt dit geen vertraging op door het stikstofprobleem?  

A: vervoer is hier hele kleine component, de mobiele werktuigen kennen weinig uitstoot. De 

elektra komt van dieselgenerator met NOx (stikstof) reductie, vergelijkbaar met werking 

AdBlue bij vrachtwagens. Daarom geen stikstofdepositie op kwetsbare gebieden.  

V: De Krukweg is toch veel te smal voor al het verkeer? Kraaijendijk ook. Hoe gaat dat tijdens 

werk en na afloop?  

A: Er worden voldoende maatregelen genomen. Passeerstroken, tijdelijke verkeerslichten, 

verkeersregelaars. Na afloop wordt alles in oorspronkelijke staat teruggebracht  

V: Hoe groot is de diameter van de boring?  

A: Het breedste stuk is 50cm, hoe dieper hoe smaller.  

V: Waar gaat het boorgruis heen?  

A: Dat wordt afgevoerd. Het wordt vaak in de wegenbouw toegepast.  

V: Wat is de lange termijn impact? Vergelijk Groningen wordt gemaakt.  

A: het grote verschil is dat er geen volume uit de grond gehaald wordt, daardoor geen 

breukrisico. Zeker bij een onderzoeksboring niet. Maar in principe ook niet bij brongebruik 

(maar daar zal hier geen sprake van zijn). Er is geen kans op seismiek of bodemdaling. Al het 

water dat uit de bodem wordt opgepomt, wordt op dezelfde diepte ook weer teruggepompt. 

Het wordt alleen gekoeld.  

 

Er komt een excursiemogelijkeheid tijdens de boorperiode. Wellicht ook een scholenproject. 

Andere ideeën zijn welkom.  

 
7. Toekomst school Het Kompas 

Wethouder Joosten geeft een korte toelichting op de stand van zaken. Vandaag is er 

overleg geweest met de 2 schoolbesturen over de rapportages gebouwen plus 

meerjarenonderhoud\verduurzamingsopgave. De schoolbesturen gaan daar verder mee aan 

de slag en hebben daar volgende week samen een overleg over. Onderhoud is de 

verantwoordelijkheid van het betreffende schoolbestuur en niet van de gemeente. Tot op 

heden verloopt het proces voorspoedig en is de verwachting, dat de besturen er onderling 

wel gaan uitkomen. 

                         

 
8. Kernkaart 



De belangrijkste ontwikkelingen in Heijningen zijn te vinden op de kernkaart 
Heijningen, die digitaal is te raadplegen op www.gebiedsplannen.nl.  
 
Hier is ook informatie te vinden over civieltechnische projecten oa de aanpak van de 
Oude Heijningsedijk. Deze weg speelt overigens ook een rol bij de afsluiting van de 
Haringvlietbrug\Heinenoordtunnel. Uit modellenstudies van Rijkswaterstaat blijkt 
hier een toename van sluipverkeer te verwachten. In de meivakantie was de 
Heinenoordtunnel ook afgesloten en gaf dit echter geen bevestiging van deze 
prognose. Vanuit de dorpstafel wordt dit bevestigd. Dit wordt doorgegeven aan 
Rijkswaterstaat, die bezig is met de voorbereiding van de afsluiting. 
 

 
9. Rondvraag 

Katrien van Eijck stelt zich voor: zij is pas gestart bij de gemeente als aanjager 
woningbouw kleine kernen. Dit betekent, dat zij ook voor Heijningen aan de slag gaat 
voor de woningbouwopgave. Het initiatief van Van Deurloo is niet haalbaar gebleken. 
Momenteel ligt er een ander initiatief van ontwikkelaar Timek, dat beoordeeld zal 
worden. 
 
Cees Klaassen is aanwezig namens de WMO -raad, die de gemeente adviseert. Voor 
nadere informatie:  www.wmoraadmoerdijk.nl. 
 
Jasper Visser wil graag een gesprek met wethouder Blom over de geluidsschermen 
(actie) 
 
Nel wijst als beheerder van het gemeenschapshuis op het nieuwe horecabeleid in de 
gemeente, dat voor haar flinke beperkingen betekent. Nagegaan wordt of hier lokale 
uitzonderingen voor gemaakt kunnen worden (actie). 
 
 

10. Sluiting 
Om 22.15 uur sluit de voorzitter de vergadering .  
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